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PROTOKÓŁ NR 41/22 

Z POSIEDZENIA POŁĄCZONYCH  

KOMISJI  

                                      RADY MIASTA GRAJEWO 

 

 

 

Grajewo, czerwiec 2022 r. 



Protokół Nr 41/22 z dnia  29 czerwca 2022 roku 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta Grajewo tj.: Komisji Budżetu, Komisji 

Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Spraw Społecznych, odbytego w dniu 29 

czerwca 2022 roku. Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta 

Grajewo. Strażacka 6A.  

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych Rady Miasta Grajewo.    

Godz. rozpoczęcia – 9.00  

Godz. zakończenia – 11.30 

Stan liczbowy członków Komisji – 18 radnych 

Obecnych – 17 radnych 

W posiedzeniu udział wzięli Radni/Członkowie trzech stałych Komisji w składzie:  

1. Pan Babul Tomasz 

2. Pani Chrzanowska Aneta Ewa 

3.Pan Ciechanowicz Andrzej 

4.Pani Jagielska Henryka 

5. Pani Ksepko- Kurkowska Julia Klaudia  

6.Pani Nietupska Elżbieta 

7.Pan Niewiarowski Andrzej 

8.Pan Obrycki Paweł 

9.Pani Opara Anna 



10.Pan Paszkowski Piotr 

11.Pan Purwin Daniel 

12. Pan Purzeczko Krzysztof   

13.Pan Siejda Tomasz 

14.Pani Siwik- Karwowska Agnieszka 

15.Pan Skawski Arkadiusz Zbigniew 

16.Pani Stefańska Monika 

17. Pan Zalewski Paweł Filip 

Nieobecni: Mariusz Wielgat 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./. 

Goście:  / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./   

Ad 1. 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji:  

1/ Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji Budżetu RM 

2/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

3/  Daniel Purwin–  Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  RM 

 spośród siebie wyłonili przewodniczącego obrad: 

Panią Monikę Stefańską– Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych RM  



Dokonała otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie 

przybyłe osoby. Stwierdziła, że na stan 18 radnych/członków trzech stałych Komisji, 

aktualnie  w posiedzeniu bierze udział 14 radnych (na podstawie listy obecności), co 

stanowi o prawomocności obrad ( kworum).  

Ad 2. 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz  z materiałami na posiedzenie 

Komisji  - w wersji elektronicznej (tablety). 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Analiza finansowa funkcjonowania w 2021 r. zakładów budżetowych miasta na 

podstawie informacji o wykonaniu budżetu miasta. 

4. Analiza wykonania budżetu miasta Grajewo za 2021 r. pod kątem udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2021 r. Zaopiniowanie projektów uchwał 

w sprawach: 

a) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Grajewo wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 r.;  

b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2021 r.  

5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 



a) udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Grajewo za 2021 r.;  

b) sposobu rozpatrzenia skargi wniesionej na działania Burmistrza Miasta;  

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu                                   

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas 

oznaczony do 3 lat; 

d) planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na II półrocze 2022 r.; 

e)przejęcia do realizacji zadania publicznego w zakresie przeciwdziałania 

alkoholizmowi obejmującego prowadzenie zajęć terapeutycznych dla osób 

uzależnionych od alkoholu objętych właściwością gminy Grajewo;  

f) zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu;  

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2022 r.;  

h) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2022-2036. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Następnie zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek lub propozycję do 

zaproponowanego porządku obrad? W związku z brakiem zgłoszeń stwierdziła, że 

porządek obrad będzie realizowany  zgodnie z podaną Państwu radnym treścią.  

Ad 3.  

Analiza finansowa funkcjonowania w 2021 r. zakładów budżetowych 



miasta na podstawie informacji o wykonaniu budżetu miasta. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zal. Nr 4 do prot./ 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: otworzyła realizację punktu pn.: 

„Analiza finansowa funkcjonowania w 2021 r. zakładów budżetowych 

miasta na podstawie informacji o wykonaniu budżetu miasta”. 

/ Sprawozdania finansowe zakładów budżetowych ZADM, ZWiK i CiS stanowi 

załączniki do Zarządzenia Burmistrza Nr 606/22 w sprawie przedstawienia 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2021 rok/  

wnioskodawca: Komisja Budżetu RM /Plan pracy komisji na 2022 r./  

referują: Główna Księgowa ZWiK, Anna Mazurek; Kierownik CIS, Iwona Koniecko; 

Dyrektor ZADM, Marianna Haraś 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie 

zaopiniowania ww. informacji.  

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały funkcjonowania 

w 2021 r. zakładów budżetowych miasta na podstawie informacji                                              

o wykonaniu budżetu miasta.   

 / głosowanie:   13 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. brak głosu                           

-0, nieobecni – 5 /. 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: ogłosiła wynik głosowania i przeszła do 



realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad 4.  

Analiza wykonania budżetu miasta Grajewo za 2021 r. pod kątem 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2021 r. Zaopiniowanie 

projektów uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta 

Grajewo wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 r.;  

b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2021 r.  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Zarządzenie Nr 606/22 dot. wykonania budżetu za 2021 rok stanowi Zał. Nr 5 do 

prot./ 

/ Sprawozdanie finansowe Miasta Grajewo stanowi Zal. Nr 6 do prot./ 

 / Uchwała Nr II-00321-57/22 Składu Orzekającego RIO stanowi Zał. Nr 7 do prot./  

/ Uchwała Nr 1/22 Komisji Rewizyjnej RM w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi stanowi Zał. Nr 8 do prot./  

/ Uchwała Nr II-II-00322-52/22 Składu Orzekającego RIO stanowi Zał. Nr 9 do 

prot./  

/ Projekt uchwały RM w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego miasta Grajewo wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 

rok stanowi Zał. Nr 10 do prot./  



/ Projekt uchwały RM w sprawie absolutorium wraz z uzasadnieniem stanowi Zał Nr 

11 do prot./  

wnioskodawca: Komisja Rewizyjna RM, Burmistrz Miasta Dariusz Latarowski 

referują: Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski; Skarbnik Miasta, Grzegorz 

Kurzątkowski 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzyła realizację punktu pt.:”Analiza wykonania budżetu miasta Grajewo za 2021 

r. pod kątem udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2021 r.”  

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie 

zaoponowania ww. projektu uchwały. 

Wynik głosowania:  

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

miasta Grajewo wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 r. - 

bez poprawek.  

/ głosowanie: 12-głosów-za, 2 - przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                              

-0, nieobecni – 4/ 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: ogłosiła wynik głosowania, a następnie 

przeszła  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, czyli do zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2021 r. 

- wobec braku zgłoszeń do dyskusji. 

Wynik głosowania:  



Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2021 r.- bez 

poprawek.  

/głosowanie: 11-głosów-za, 2-przeciw, 1-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 4 /. 

Ad 4.  

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:  

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: poinformowała, że aktualnie Komisje 

będą procedowały projekty uchwał. Dodała, że zadaniem komisji jako 

wewnętrznego organu rady jest ich zaopiniowanie - zgodnie z trybem 

regulaminowym. 

 a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 

Burmistrzowi Miasta Grajewo za 2021 r.;  

 

/ Raport o  stanie Miasta Grajewo za 2002 rok stanowi Zał. Nr 12 do prot./ 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 13 do prot./  

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzyła realizację punktu pt.:”Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Grajewo za 2021 r. 



Następnie głos oddała Burmistrzowi Miasta. 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: w skondensowany sposób przedstawił treść 

Raportu o stanie Miasta Grajewo za 2021 rok. Dodał, że Raport to publikacja, która 

w kompleksowy sposób pokazuje najważniejsze dziedziny życia Grajewa: społeczną, 

gospodarczą, infrastrukturalną, przestrzeń miejską oraz zarządzanie miastem 

według stanu na koniec roku 2021. Poinformował również o bieżącej współpracy 

Burmistrza ze Skarbnikiem Miasta w zakresie spraw finansowych.  

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: zadała kilka pytań dot. danych zawartych 

w Raporcie, w tym między innymi o Program 500+, ilości przystanków 

autobusowych, powiadamiania mieszkańców systemem smsów wysyłanych                           

w ramach programu powiadamiania mieszkańców. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz, pan Dariusz Latarowski oraz Skarbnik, pan Grzegorz 

Kurzątkowski w zakresie dot. podatków. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Elżbieta Nietupska: 

podniosła ponownie temat dworca PKS i PKP. 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że sprawy z tego zakresu 

powoli zmierzają w kierunku oczekiwanym przez mieszkańców i władze miasta. 

Będąc przy głosie poinformowało o stanie spraw dot. bezkolizyjnego przejazdu                      

w ciągu drogi krajowej nr 61. 

Przewodnicząca Rady Miasta, Halina Muryjas-Rząsa: stwierdziła, że przedstawiony 

Raport o Stanie Miasta rzeczywiście stanowi kompendium wiedzy o osiągnięciach                  

i problemach wymagających rozwiązania. Zwróciła uwagę na rosnące dysproporcje 



między środkami, które miasto otrzymuje w ramach subwencji oświatowej                       

a wydatkami, które rzeczywiście ponosi miasto ze swojego budżetu. Następnie 

zapytała Burmistrza, czy temat dot. potrzeb finansowych był i jest przedmiotem 

dyskusji na forum Stowarzyszenia Gmin Unia Miasteczek Polskich, gdzie Burmistrz 

jest członkiem  Zarządu stowarzyszenia? 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że tematyka ta mogłaby być 

przedmiotem nawet kilkudniowej debaty. Jako członek zespołu zajmującego się 

problematyką edukacji  i jej finansowania stwierdził, że wielokrotnie były toczone 

rozmowy z przedstawicielami Ministerstwa Finansów i Ministerstwa Edukacji 

Narodowej, ale nasze argumenty niestety nie są uwzględniane.  

Kwestii tej Burmistrz poświęcił wiele uwagi, wyczerpując w ten sposób temat.  

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń 

do dyskusji zebrała jej najistotniejsze wątki, po czym zarządziła głosowanie                         

w sprawie zaopiniowania procedowanego projektu uchwały. 

Wynik głosowania:  

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Grajewo za 

2021 r. - bez poprawek.  

/głosowanie: 11-głosów-za, 3-przeciw, 1-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 3 /. 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: ogłosiła wynik głosowania, a następnie 

przeszła  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 



b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia 

skargi wniesionej na działania Burmistrza Miasta 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

Skarga stanowi Zał. Nr 14 do protokołu 

/ Stanowisko Burmistrza stanowi Zał. Nr 15 do protokołu/ 

/ Uchwała Nr 25/2022 Komisji SWiP  w sprawie propozycji sposobu rozpatrzenia  

skargi wniesionej na czynności Burmistrza Miasta Grajewo stanowi Zał. Nr 16 do 

protokołu./ 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem RM stanowi Zał. Nr 17 do prot./ 

Inicjatywa uchwałodawcza: Komisja Skarg, Wniosków i Petycji RM 

referują:Zastępca Przewodniczącego KSWiP, Piotr Paszkowski 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzyła realizację punktu pt.:”zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

sposobu rozpatrzenia skargi wniesionej na działania Burmistrza Miasta”. 

Następnie poinformowała, że pismem z dnia 23.05.2022 r. (data wpływu 31.05.2022 

r.) skierowanym do Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo Pan (...) złożył skargę na 

czynności Burmistrza Miasta Grajewo w związku z wydaniem Zarządzenia z dnia 28 

grudnia 2021 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości Miasta Grajewo w trybie 

bezprzetargowym do poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej. W toku przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miasta Grajewo, na posiedzeniu w dniu 22 czerwca 2022 r. 



zapoznała się ze złożona skargą oraz wyjaśnieniami Burmistrza Miasta Grajewo. 

Komisja po dokonaniu analizy wniesionej skargi  i udzielonych wyjaśnień ustaliła, iż 

Burmistrz Miasta Grajewo działał zgodnie z obowiązującymi przepisami mając na 

uwadze istniejący stan faktyczny.  

Następnie zapytała, czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? W związku                               

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie sposobu rozpatrzenia skargi wniesionej na działania 

Burmistrza Miasta- bez poprawek. 

/głosowanie: 13-głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 4 /. 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: ogłosiła wynik głosowania, a następnie 

przeszła  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony 

do 3 lat; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  stanowi Zał. Nr  18 do prot./ 



inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzyła realizację punktu pt.:”zaopiniowanie projektu uchwały                               

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy                           

i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy 

zawarte na czas oznaczony do 3 lat”. 

Następnie zapytała czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? W związku                               

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy                     

i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy 

zawarte na czas oznaczony do 3 lat- bez poprawek 

/głosowanie: 13-głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 5 /. 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: ogłosiła wynik głosowania, a następnie 

przeszła  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

d) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta na II półrocze 2022 r.; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 



posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  stanowi Zał. Nr 19  do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Komisja Rewizyjna Rady Miasta 

referują: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM, Arkadiusz Zbigniew Skawski 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzyła realizację punktu pt.:”zaopiniowanie projektu uchwały                               

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na II półrocze 

2022 r. 

Następnie zapytała czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? W związku                               

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na II półrocze 

2022 r. - bez poprawek 

/głosowanie: 15-głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 3 /. 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: ogłosiła wynik głosowania, a następnie 

przeszła  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

e) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przejęcia do realizacji 

zadania publicznego w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi 

obejmującego prowadzenie zajęć terapeutycznych dla osób 



uzależnionych od alkoholu objętych właściwością gminy Grajewo;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  stanowi Zal. Nr 20 do prot./ 

 inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują: Dyrektor MOPS, Barbara Pieńkowska 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska:zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzyła realizację punktu pt.:”zaopiniowanie projektu uchwały                               

w sprawie przejęcia do realizacji zadania publicznego w zakresie 

przeciwdziałania alkoholizmowi obejmującego prowadzenie zajęć 

terapeutycznych dla osób uzależnionych od alkoholu objętych 

właściwością gminy Grajewo”. 

Następnie zapytała czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? W związku                               

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie przejęcia do realizacji zadania publicznego w zakresie 

przeciwdziałania alkoholizmowi obejmującego prowadzenie zajęć 

terapeutycznych dla osób uzależnionych od alkoholu objętych 

właściwością gminy Grajewo- bez poprawek. 

/głosowanie: 15-głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          



-0, nieobecni – 3 /. 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: ogłosiła wynik głosowania, a następnie 

przeszła  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

f) zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie emisji 

obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  stanowi Zał. Nr 21 do prot./ 

 inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują: Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzyła realizację punktu pt.:”zaopiniowanie projektu uchwały                                

zmieniającą uchwałę w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu”. 

Następnie zapytała, czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? O głos poprosił 

radny Paweł Filip Zalewski. 

Radny, Paweł Filip Zalewski: poprosił Burmistrza o więcej informacji dot. 

procedowanego projektu uchwały.  

Szczegółowych informacji dot. procedowanego projektu uchwały udzielił Burmistrz 

oraz Skarbnik. 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń 



do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

zmieniającą uchwałę w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu- bez  poprawek. 

/głosowanie: 15-głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 3 /. 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: ogłosiła wynik głosowania, a następnie 

przeszła  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

g) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Grajewo na 2022 r.;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  stanowi Zał. Nr 22 do prot./ 

 inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują: Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska:zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzyła realizację punktu pt.:”zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

zmian  w budżecie miasta Grajewo na 2022 r.;  

Następnie zapytała czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? W związku                               

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 



Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie zmian  w budżecie miasta Grajewo na 2022 r. - bez poprawek. 

/głosowanie: 13-głosów-za, 0-przeciw, 2-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 3 /. 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: ogłosiła wynik głosowania, a następnie 

przeszła  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

h) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2022-2036. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  stanowi Zał. Nr 23 do prot./ 

 inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują: Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska:zgodnie z przyjętym porządkiem obrad 

otworzyła realizację punktu pt.:”zaopiniowanie projektu uchwały                                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na 

lata 2022-2036.” 

Następnie zapytała czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos? W związku                               

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 



Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo 

na lata 2022-2036- bez poprawek. 

/głosowanie: 13-głosów-za, 0-przeciw, 2-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 3 /. 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: ogłosiła wynik głosowania, a następnie 

przeszła  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad 6. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: procedurze przyjęcia poddała protokół                 

z poprzedniego posiedzenia połączonych Komisji, który wyłożony był na sali obrad. 

W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu zarządziła głosowanie                                     

w sprawie jego przyjęcia. 

Wynik glosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół nr 40/22 z dnia                                            

25 maja 2022 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez 

uwag, co do treści.  

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu                          

-0, nieobecni – 3 / 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: ogłosiła wynik głosowania, a następnie 

przeszła  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 



Ad 7. 

Sprawy różne 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: otworzyła realizację punktu jak wyżej.  

W ramach wolnych wniosków i informacji  poruszono następujące tematy.  

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: przywołał swoją interpelację złożoną                             

w styczniu 2022 roku, w której poruszył temat korzystania przez samochody 

ciężarowe z nowo oddanej do użytku ulicy Elektrycznej. Poinformował, że                           

w dalszym ciągu sprawa ta nie została załatwiona zgodnie z jego oczekiwaniami. 

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: odpowiadając nie zgodził się                                            

z wypowiedzią przedmowcy i poinformował, że opracowana została organizacja 

ruchu w obszarze ulic: Elektrycznej i Ekologicznej i aktualnie realizowana jest 

procedura zakupu znaków drogowych.  

Burmistrz, Dariusz Latarowski: w uzupełnieniu dodał, że faktycznie ul. Elektryczna 

jest wykorzystywana niezgodnie z jej przeznaczeniem i wyraził opinię, że biznesy 

wymagające korzystania z ciężkiego sprzętu powinny być lokalizowane na 

peryferiach miasta. Będąc przy glosie zaprosił radnych na uroczyste                       

podpisanie, w dniu 8.07.2022 r. umowy na realizację przedsięwzięć inwestycyjnych 

infrastruktury drogowej z firmą UNIROL, w oparciu o środki uzyskane przez miasto                       

w ramach Programu Rządowego Polski Ład w wysokości ponad 30 mln zł.  

Radna, Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska: podjęła temat czynów chuligańskich, które 

w ostatnim czasie miały miejsce na terenie Parku Solidarności i poprosiła                              

o informację, co robią władze miasta, by zapewnić jego mieszkańcom 

bezpieczeństwo przebywania w tym miejscu wypoczynku i rekreacji? 



Burmistrz, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że miasto wspiera policję w tym 

zakresie udzielając np. dotacji na zakup 2 rowerów elektrycznych i przekazując tej 

jednostce materiały wizyjne z monitoringu działającego na terenie parku, ze 

zdarzeń które mają tam czasami miejsce. 

Radna, Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska: stwierdziła, że na terenie Parku 

Solidarności nie działają znajdujące się tam kaczkomaty. 

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: w odpowiedzi zobowiązał się do 

weryfikacji tej informacji.  

Radna, Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska: zwróciła uwagę na nieestetyczny wygląd 

skarpy położonej w ciągu ul. Łaziennej między osiedlami Broniewskiego                      

i 1000-lecia. 

Radny, Piotr Paszkowski: zwrócił uwagę na zarośnięte rowy w ciągu ulicy 

Grunwaldzkiej. 

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: wyjaśnił, że podmiotem 

odpowiedzialnym za utrzymanie skarpy w należytym stanie jest firma „ABIES”                         

z Mieczy, którą ciągle naciskamy na to, by wymieniony teren był utrzymywany                    

w  należycie stanie - zgodnie z warunkami projektu i umów zawartych                         

z m. Grajewo. Będąc przy głosie zaapelował do radnych, by tego rodzaju wnioski 

składać do urzędu na bieżąco, nie czekając na termin posiedzenia komisji Rady 

Miasta. 

Burmistrz, Dariusz Latarowski:tytułem uzupełnienia stwierdził, że firma „ ABIES”                 

z dużym oporem i opóźnieniem realizuje swoje zadania wynikające z umów 

zawartych z m. Grajewo. 



Radna, Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska: podniosła kwestię niewłaściwego jej 

zdaniem kąta nachylenia huśtawek  w parku miejskim oraz zniknięcia tzw.                        

” bocianiego gniazda” w Parku przy ul. Woj. Polskiego.  

Przewodnicząca Rady Miasta, Halina Muryjas- Rząsa: przedstawiła informację                         

z dokonanego przez nią przeglądu urządzeń infrastruktury  i stwierdziła, że: 

- w wielu punktach brakuje koszy na śmieci, np. przy Lodziarni „u Włodka”; 

- w piaskownicy w Parku Solidarności brakuje piasku; 

- renowacji wymagałyby także ławki usytuowane w rożnych punktach miasta. 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: ponownie zwrócił uwagę na konieczność bieżącego 

zgłaszania do urzędu miasta wszelkich uwag dot. kwestii czystości i porządku. 

Potwierdził, że niestety kosze do śmieci, szczególnie w pasie dróg krajowych są                 

po prostu rozkradane. Dodał, że będzie akcja odnawiania ławek i ponownie 

przypomniał, że za sprawy dot. gospodarki komunalnej odpowiada jego zastępca. 

Przewodnicząca Rady Miasta, Halina Muryjas- Rząsa: poinformowała o chęci 

uczestnictwa w II Forum Unii Miasteczek Polskich, które odbędzie się 21 września 

2022 r. Zapytała Burmistrza, czy również on ma zamiar uczestniczyć w tym 

wydarzeniu? 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że jego udział będzie możliwy 

wówczas, gdy pozwolą mu na to obowiązki służbowe w urzędzie. Dodał, że 

większość tego typu konferencji jest odpłatna. 

 Przewodnicząca Rady Miasta, Halina Muryjas- Rząsa: zaproponowała, by na stronie 

internetowej Unii Miasteczek Polskich zamieszczać informacje dot. Grajewa. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zwrócił uwagę na konieczność wyniesienia 



przejść dla pieszych w ciągu ulicy Ekologicznej.  

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: poinformował, że zadania o którym 

wspomniał pan radny są sukcesywnie realizowane przez PUK i ZWiK, ale ze względu 

na dużą ilość zleceń ich realizacja wymaga dłuższego czasu. 

Radny, Krzysztof Purzeczko: stwierdził, że w prawidłowo wystawionym zleceniu 

wykonania zadania, powinien być wskazany termin realizacji. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: nawiązał do swego wcześniejszego wniosku 

postulującego ustawienie koszy na psie odchody, w którym wskazywał ich  

lokalizację. W efekcie kosze ustawiono w innych niż postulowano miejscach                          

i zmniejszono ich ilość z 8 na 4, pytanie dlaczego? 

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: ad vocem odpowiedział, że inni radni, 

np. pan radny Dembiński także zgłaszali wnioski dot. lokalizacji koszy. Kontynuując 

wątek zapewnił, że w miarę możliwości staramy się zrealizować wszystkie wnioski. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski:zwrócił uwagę na nieporządek panujący w ciągu 

drogowym przy Ogrodach Działkowych. Dodał, że chodzi o kosze miejskie, które 

działkowcy zapełniają swoimi śmieciami pochodzącymi z ogrodów, a nie powinni 

tego robić,  gdyż są to kosze na odpady komunalne a nie ogrodowe.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Anna Opara: zwróciła uwagę na 

walające się i rozbite butelki przy sklepie PSS „Społem” przy ul. Piłsudskiego. 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że to droga krajowa i nie on powinien  

być adresatem tego stwierdzenia. 

Radny, Krzysztof Purzeczko: zwrócił uwagę na awaryjność funkcjonowania przejścia 

dla pieszych w ul. Szkolnej przy SP nr 1, oraz zasłonięte przez zieleń znaki drogowe 



w tym rejonie.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Andrzej Niewiarowski: podniósł  temat 

betonowych ogrodzeń przy SP nr 4, przy GIH i na terenie byłej jednostki wojskowej, 

wyrażając opinię, że są one nieestetyczne a wręcz szpecą otoczenie. 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: w odpowiedzi poinformował, że myśli o zmianie tych 

ogrodzeń na inne, bardziej estetyczne, ale trzeba mieć świadomość, że nie są to 

rzeczy tanie, a jeśli chodzi o teren po byłej jednostce wojskowej to są to drogi 

wewnętrzne jednostek powiatowych ( policji, straży pożarnej i pogotowia).  

Ad 8. 

Przewodnicząca Obrad, Monika Stefańska: związku z wyczerpaniem wszystkich 

tematów objętych porządkiem obrad o godz. 11.30 zamknęła posiedzenie, 

pożegnała zgromadzonych, dziękując wszystkim za udział.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokołowała: Barbara Poniatowska 

 

                                      Przewodnicząca Obrad 

                                                 /Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM/ 

                                                                 Monika Stefańska 

 

 

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 


